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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012.

évi =XXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a

Miniszterelnökséget vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezet őjéhez

„Támogatás van, állattenyésztés nincs? ”

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az Mezőgazdasági és Vidékfejlesztési Hivatal 2007-2013 között az állattartó telepek

korszerűsítése érdekében, azért hogy azok megfeleljenek a trágyaelhelyezéssel kapcsolato s
előírásoknak, javuljon az állattartó telepek takarmányozási, illetve m űszaki színvonala,

állategészségügyi és élelmiszerbiztonsági helyzete, infrastruktúrája, valamint az állattart ó
telepeken dolgozók munkakörülménye és munkahatékonysága közel 177 milliárd forinto t

fizetett ki támogatási céllal . Az óriási támogatások ellenére 2013-ban az állattenyésztés telje s

termelési volumene 3%-kal visszaesett a 2012-es eredményekhez képest . Az állattenyésztők

helyzetét pedig további súlyosbítják az új támogatási rendszerrel . Mikor ismeri fel végre a

Kormány, hogy nem elég növelni a támogatásokat, ha annak ellenére egyre kevesebben

foglalkoznak állattartással, mivel a hazai feldolgozott húsipari termékek ára magasabb az

import húsipari cikkekénél, köszönhet ően a magas ÁFA kulcsnak?

Mikor fogja az alapvet ő élelmiszerek áfáját csökkenteni a Kormány, hogy életképess é
tegye a hazai állattenyésztőket?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2014. július 8 .

Tisztelettel :

Magyar Zoltá n
Jobbik


	page 1

